
Protokół Nr  6/10 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  22 marca 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a)  podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Ciszewskiego w 
Białogardzie – druk E, 

b) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Tatrzańskiej w 
Białogardzie – druk B, 

c) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Komara w 
Białogardzie – druk C, 

d)  sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2009 – druk A, 
e)  w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2009 – druk F. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 
Purol. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 
głosując: za-3 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a)  podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Ciszewskiego w 
Białogardzie – druk E, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 
Na posiedzenie o godz. 14.08 przybył radny W.Czurko, wobec czego było 4 radnych - 
członków Komisji Budżetu. 
  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
b) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Tatrzańskiej w 

Białogardzie – druk B, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 

 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
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c) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Komara w 
Białogardzie – druk C, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
d)  sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2009 – druk A, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
Na posiedzenie o godz. 14.12 przybył radny W.Czurko, wobec czego było 5 radnych - 
członków Komisji Budżetu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – stwierdził, że sugerowaliśmy wcześniej wzmocnienie sił w obszarze sprzedaży 

mienia komunalnego. Radny uważa, że jesteśmy bierni w tym zakresie, gdyż wyniki 
świadczą, że dochody są za niskie. Wczoraj w „Głosie Koszalińskim” ktoś opublikował 
sprawozdanie w zakresie Dorzecza Parsęty. Statystyki są druzgocące. Radny uważa, że od 
kilku lat prowadzą działania porównywalne z innymi gminami, za co należą się 
podziękowania. 

Burmistrz – odpowiedział, że jeśli chodzi o dochody Miasta pilnuje co kwartał i zapis będzie 
zrealizowany. W piątek zakończył się tryb rokowań w sprawie sprzedaży kina „Bałtyk”, 
które zostało sprzedane za kwotę 740 tys. zł. Oferta została złożona na poziomie niższym niż 
wycena. W ubr. sprzedaż nie przyniosła skutków, za zarządzanie ponoszono koszty w kwocie 
4 tys. zł dla zarządcy oraz koszty ochrony. Dość dobrze sprzedają się działki przeznaczone 
do sprzedaży. Obecnie sprzedajemy działki uzbrojone.  

S.Hatłas – pytał się o zapłatę za koncert charytatywny? 
Burmistrz – odpowiedział, że nie zapłacili za koncert, na który był nakaz sądowy, ponieważ 

opinia Komisji Budżetu była negatywna oraz nie było kontrasygnaty Skarbnika. 
T.Szwed – powiedział, że podczas prezentacji sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Burmistrz powinien wyartykułować zadłużenie Miasta w porównaniu do innych gmin  i 
zmiany do budżetu. 

W.Czurko –  pytał  z jakich środków MOPS zrezygnował i oddał dotację 500 tys. zł oraz w 
jakim okresie wpłynęła? Czy zwróciliśmy jeszcze jakąś dotację? 

Skarbnik – odpowiedziała, że dotacja była celowa na fundusz alimentacyjny, pomoc celową i 
w naturze. Niewykorzystane zostało 100 tys. zł na stypendia. Szkoły podstawowe otrzymały 
środki na zakup książek dla dzieci i nie wykorzystały, gdyż kupiono książki na wolnym 
rynku. SP Nr 5 zwróciła kwotę 1.291,55 zł z tytułu niewykorzystania dotacji w ramach 
programu „Radosna szkoła”. 

Burmistrz – wyjaśnił, że dowiedział się po rozliczeniu dotacji. Z dotacji można było rozliczyć 
każdą rzecz nabytą. Przeprowadzono rozmowy dyscyplinujące. 

Skarbnik – dodała, że  realizacja przebiegała przez dyrektorów szkół. W drugim projekcie 
Wojewoda nie uznał jednego wydatku. 

S.Purol – pytał o wykonanie w zakresie PEFRON-u oraz niewykonanie dodatków 
mieszkaniowych? 

Skarbnik – odpowiedziała, że  jednostki pilnują się, aby nie płacić na PEFRON. Jeśli chodzi o 
dodatki mieszkaniowe to wydaje się tyle decyzji ile osób się zgłosiło. 

Burmistrz – powiedział, że  jednym z niespełnienia kryterium jest zajmowanie większych 
powierzchni, mimo, że spełniają kryterium dochodowe. 

S.Purol – pytał dlaczego uzyskano tak małe dochody z opłaty za psa? 

 2



Skarbnik – powiedziała, że nie zgłaszają mieszkańcy swoich zwierząt. 
W.Czurko – stwierdził, że należy zmienić mechanizm dot. szczepienia psów przez Miasto i 

informacji o ilości psów w mieście.  
 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
e)  w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2009 – druk F. 
 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 
W sprawach różnych głos zabrali: 
S.Hatłas – poruszył sprawę wykonania chodnika przy MOPS. 
W.Czurko – zwrócił uwagę na realizację chodnika  prowadzącego do Ustronia Miejskiego.   
Burmistrz – wyjaśnił, że odtworzenie nastąpi w całości, Starosta planuje przebudować w 

całości ulicę 1 Maja. 
B.Stanczewski – stwierdził, że w mieście wiele lamp rośnie w koronach drzew. 
Burmistrz – wyjaśnił, że zareaguje w tej kwestii. Burmistrz poinformował o kradzieżach kabli 

elektrycznych. 
S.Purol - poruszył problem emerytów i kombatantów dot. realizacji poręczy lub dwóch 

schodków. 
Burmistrz – poinformował o zwiększonym zatrudnieniu w zakresie sprzątania Miasta. 
 
Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.16.00   zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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	        Przewodniczący  Komisji 
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